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A zase ti umělci
pokec24.cz/nezarazene/a-zase-ti-umelci

nezařazené
Teda ono nejen oni, ale při představě, že někdo takový jako David
Matásek je herec Národního divadla, a tedy by měl mít alespoň
nějaké základní morální hodnoty, se dokáže posmívat smrtelně
zraněnému člověku jen proto, že nesdílí jeho pohled na svět, je mi
na nic.

Datum příspěvku 16. května 2024

Jana Marková

Jenže kdo je vlastně herec David Matásek? A jaké jsou jeho
hodnoty? Měl čtyři manželky a s každou z jedno dítě. Za komunismu
byl sám prominentní děcko, které si v rámci rebelských let, a protože
to bylo in, s radostí s Orlíkem prozpěvoval „Bílou ligu“. Když ovšem
začala být in migrace a globalisté, tak se z Bílé ligy stala liga černá,
a z rasisty Matáska multikulti šmejd, co sem chtěl vozit spolu se
Šojdrovou vousaté „sirotky“. Od komunisty, rasisty, skinheada,
multikulturalisty, globalisty a sluníčkového havlisty se nám přerodil
do posmívače, ba dokonce možná schvalovače atentátů na
premiéra.

Přemýšlím, jestli i on bude mezi těmi umělci, co budou čerpat státní
peníze na tvorbu. Přemýšlím, jestli se bude někdo zabývat tím, že
tenhle výrok a následná diskuze už je za hranou. Přemýšlím, kam až
se naše novodobá kulturní fronta dostala. Do jakého bahna se
všichni tihle Matáskové budou ochotní ponořit, aby je režim
adoroval. Možná ale žádné dno nemají. Podporovaní protekční
hajzlíci za každého režimu a s každým.

https://www.pokec24.cz/nezarazene/a-zase-ti-umelci/
https://www.pokec24.cz/category/nezarazene/
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Ale ono je to logické. Celá tahle prorežimní neobolševická
progresivní svoloč žádné hodnoty nemá. Kromě těch pokřivených.
A v celé své nahotě se ukazuje to, že morálka a etika je spojena
vždy s konzervativním přístupem, než s tím progresivním. Což je ale
naprosto logické, protože konzervativní hodnoty jsou na slušnosti
postavené. Nenechme je vyhrát. Už teď nám vládnou korupcí,
eurohujerstvím a protekcionismem prolezlé strany. Nechtějme aby
nám vládli Matáskové a Novotní. Nedovolme jim to.

*

Jana Marková, ZDROJ

sdílet na

1200

 

Ohodnotit příspěvek :

     

Umělci jsou pouze zástěra globačíkům k dosažení zvrhlého cíle,
kterého nikdy nedosáhnou!!!

„Atentát na Fica je dalším úderem Západu proti těm, kteří se mu
odváží odporovat. Nejen kyjevští nacisté, ale celý globalistický
Západ je fakticky teroristickou organizací, která nezná žádná
pravidla. Rusko by mělo Slovákům nabídnout pomoc při vyšetřování
tohoto ohavného zločinu. Jak může malé Slovensko účinně
odpovědět na globalistický teror? My ale můžeme,” konstatoval
známý ruský filozof Alexandr Dugin.

Obávám se, že jménem těchto geopolitických cílů, bude Západ
bojovat proti Rusku do posledního ukrajinského vojáka a už není
daleko doba, že se bojiště velmi rychle rozšíří i na celý Východ,……
jak jinak

https://web.litterate.cz/a-zase-ti-umelci/
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Odpovědět  ijn
“Umělci”? Horší jak vlezlé vši!

 Lopatu do ruky, aby prozřeli, rozežranci!

Odpovědět  ijn
Jako rodem Slovák bych se měl zeptat, proč by mělo Rusko
pomáhat Slovensku? Z vděku za houfnice Dana či Zuzana na Ukr,
Raketomety vz. 70 a střely k nim Vampire? Dodala to možno Fialová
vláda, ale kdo to vyrobil, či vyvinul? Slovensko! A ohradili se
předchozí vlády proti ostřelování civilních objektů v Belgorode? Fica
mám vcelku rád, ale zatím se snaží odčinit předchozí hříchy. I ty
české… Přeji panu Ficovi upřímně brzké uzdravení, držme mu
společně palce.

Odpovědět  Jaroslav
Jednoduchá odpověď za vším hledej peníze! Komunisté dobře
věděli v čem je zakopaný pes! Chtěli v budoucnu peníze zrušit…!

Ohodnotit příspěvek :

     

Nóó, to se nám ten ptáček zpěváček vybarvil. Muším to na občanské
upozornění z místa bydliště nahlásit manželce, která hltá ty úchvatné
krimi seriály, kde si hraje na Horácia. Jj a to je přesně ono, co už
jsem tu dnes dvakrát napsal, nezapomínejme poukázat na zlo a
faleš, poukázat na ni, no a náležitě ošetřit. Jinak se v tom budeme
plácat donekonečna, na věky věků.

Autor příspěvku

Odpovědět  Slovan
Za chvíli bude v Národním hrát a režírovat i Mádl, ještě větší kopyto
než Matlásek!

Odpovědět  scipio
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Běda nám, to je degradace po bardech které pamatujeme z ND se
Čezko zmůže jenom na Matlasky a Mádly či sisové ?! ZA sebe
prohlašuji že mne toto divadlo neláká. Škoda, je to krásná budova s
ohromnou historií

Odpovědět  Jaroslav
Jedním slovem jsou to komedianti,byli na výsluní za komunistů a
mají se ještě lépe za pseudo demokracie!

Odpovědět  scipio
To mi ani neříkej, to je nukleární hovado. I když po pravdě, osobně
nikoho z nich neznám, ale tohle mi stačí. Přemluv bábu…..Pokud jim
národ dává tak có?!! Byly doby, že chodili hrát od štace ke štaci hrát
smutnou legraci, jak hraje plzeňská kapela Odyssea. Moje kapela,
srdeční záležitost. Scipio když se můj syn měl narodit (40) let, tak
jsem při téhle písni s mojí ženou ploužil na parketu. To už se nikdy
nevrátí, jsem na to hrdý, že jsem prožil tuhle bolševickou dobu. Tyhle
herecký swyně, bejčákem sešlehat.

Odyssea-Divadelní společnost JKTyla – YouTube

Odpovědět  Slovan
Matásek,demokraticko-imperialistický herecký čistič bot takových
herců jako Marvan,

 Vojta,Pešek a dalších,kteří zanechali své boty v Národním divadle,i
tuhle činnost

 by asi tenhle pražský herecký hrdina z . . . . . l !!

Odpovědět  janle57
Jó bejvávalo, to byl jinačí hérecký projev. Možná trochu nadneseně
ale ti to hráli s láskou, tihle? Jen a jen pro peníze.

Ohodnotit příspěvek :

     

https://www.youtube.com/watch?v=CUK234qcapM
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Asi nenapíšu nic moudrého , ale je to úplná katastrofa , čeho jsme
se dožili a v jaké to době žijeme . Každý den , když letmo nahlednu
na seznam , tak mi je smutno. Ale oni umělci ve východní Evropě
vždy upirali oči na ten zlatý západ , kde se údajně všichni mají dobře
a hlavně si prý můžou hrát vše , co se jim zamane. Tak se seberte a
jeďte , třeba du vašeho vysneneho USA , oni tam totiž na vás čekají
,,,,, a pane Matásek prosím hlavně sebou vemte i Ondřeje vetcheho,
muže v USA zřídit sbírku na nějaké drony pro obyvatele Palestiny, ať
se mají čím bránit proti genocidě Izraele, která chce všechny lidi
Palestiny vyvraždit a jejich zemi jim ukrást ,,,,, ach jo,,,,

Odpovědět  Ivan
Dožili sme sa Sata-jugy, teda posledná fáza, posledných 7 rokov
Kali-jugy, teda Veku satana…A kto čítal viaceré náboženstvá iste vie,
že je to vek zla,zločinov,nenávisti a vojen…Doba Opereného Hada a
Draka, keď sú ludia na seba ako hadi, a to aj v rodinách, nemajúc v
sebe ani štipku lásky a úcty! Doba, kde je majetok viac ako ľudský
život! Doba, keď každý chce byť úspešnou ” hviezdou”, no často
spadne až do pekelných ohňov ako tá ” hviezda” čo oponovala
Kristovi…

Odpovědět  Slovák
Jak pohodový a klidný byl tady život za socíku. Ale pro grázly takový
asi nezáživný. Tak si musí lid vyzkoušet všechno. Nelíbí se klídek,
prosím, bude chaos a barbarství.

Ohodnotit příspěvek :

     

Dokumentární film FrankenSkies odhaluje chemtrail agendu a její
vliv na život na Zemi

Změna klimatu je sama o sobě kontroverzní, ale když se do ní zapojí
geoinženýrství, může být ještě kontroverznější.
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https://aktax.cz/dokumentarni-film-frankenskies-odhaluje-chemtrail-
agendu-a-jeji-vliv-na-zivot-na-zemi/

Odpovědět  zuzana
Ano, kus pravdy je aj tom o chemtrails, ale čítaš aj o slnečných
erupciách a ich vplyve na stratosféru a atmosféru? Sledujes že po
silnývh erupciách dochádza k extrémite v počasí- aj 3 či 4 ” sezóny”
za deň či dva??? Teraz boli 3 obrovské erupcie a majú obrovský
vplyv na počasie! A sleduješ aj magnetické pole Zeme a vystrahy k
moznému prepólovaniu a posunu Zemskej osi medzi 60° až 90°???
To netvrdím je, to sa objavuje teraz často vo vedeckých správach!

Odpovědět  Slovák
Zajímavé na těch erupcích na Slunci bylo, že vždy spustili CERN ve
Švýcarsku. Včera nebo předevčírem ho museli vypnout, zkolabovalo
jim chlazení.

Ohodnotit příspěvek :

     

Přiblblík Matásek, akorát hodící se do přiblblých seriálů, jako
například POLDA na Primě a pod. Jinak komediant,který nikdy nic
nedokázal.

Naposledy upraveno$ s uživatelem$

Ohodnotit příspěvek :

     

Nehledal bych za vyjádřením Matáska a jemu podobných žádné
hodnoty ani ty pokřivené. Patří mezi herce a oni prostě chtějí být
vidět nebo slyšet. Kdy naposledy jste o Matáskovi slyšeli? A dnes se
o něm píše a mluví se o něm. To je hlavní. To, že ukázal jak je dutý
mu nevadí! Pokud on patří mezi herce ND a to divadlo již delší dobu
nesleduji, pak to jen ukazuje, že divadlo upadlo někam mezi okresní

https://aktax.cz/dokumentarni-film-frankenskies-odhaluje-chemtrail-agendu-a-jeji-vliv-na-zivot-na-zemi/
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divadélka a to ta okresní nechci urážet. Když jsme šli v mém mládí
do Národního divadla, byl to pro nás svátek. Dnes tam lidi chodí i v
riflích a hrají tam herci právě jako Matásek!

Odpovědět  Vláďa
Třeba se bude o něm ještě mluvit, až ho někdo pořádně skope do
němoty a už se na prkna nevrátí

Odpovědět  Vláďa
Čiň čertu dobře – peklem se Ti odmění. Tolik tradované, na komoru
mířící pořekadlo. Těch “pardónů” pro tu verbež bylo za 3 dekády
něúrekom, a výsledkem je zdegenerovaná, arogantní, drzá a
neomalená náckovská verbež. Do nebe volající je fakt, že špína
Matáskova formátu je v angažmá ND, a není sám – panebože, jaký
hnůj se promenuje v budově postavené za groše od poslední
babičky z Krkonoš co by symbolu české kultury v době
pangermánských tlaků. A tyto “echt liberálně demokratická hovada”
dnes doslova svojí zkažeností infikují i scénu a budovu ND… Patří
nám to za 34 let naší idiocie, kolaborace, lenosti, lhostejnosti a
pohodlnosti … Matáskové dnes “tvrdí muziku” …

Odpovědět  Kolemjdoucí
 
Mám radost jak máme jasno co bychom jak bychom měli udělat.

 Tak teorie by nám šla na jedničku. Teď ještě zvládnout praxi. Jó a
pro mé spešl oponenty, nemyslím to zle, ale ruku na srdce, mám
pravdu?

Odpovědět  Jura
Juro, prosím tě ani nevím proč jsem ten slovní termín použil. Můžu ti
upřímně napsat asi jen tak z blbosti. Ano mohl jsem použít jiné
znění.

Odpovědět  Kolemjdoucí
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Tak když už to tady tak rozebíráte, tak určitě víte, že chyba je v
systému, který toto rodí. Pokud se ho nepodaří změnit a nepřijdou
do popředí opět hodnoty jako úcta, solidarita, spolupráce,
vlastenectví a lidskost, nic se nezmění. A s touto generací se to
opravdu nezmění. Komentovat jednoho Matáska a nevidět další
tisíce či dokonce miliony podobných, jaký to má smysl? Jak řekl
Platón- Nakonec vám budou vládnout ti nejneschopnější z vás, to je
trestem za neochotu podílet se na politice. A já bych dodal, že ještě
nejproradnější a nejzrádcovější.

Odpovědět  Pavel z Moravy.
Samozřejmě, že fundamentálním problémem je “systém”, konkrétně
stávající stav má na svědomí ( pokud se to tak dá formulovat )
stávající systém. A ten systém je ve vzájemné korelaci s voličem,
tedy uvědomme si, že zde existuje dostatečně početná množina
těch, kterým vše vyhovuje, a přináší výhody ( v tuto chvíli jedno jaké
). Nynější systém co by zástupce, reprezentant “vítěze studené
války”, jenž zcela ztratil strach z přirozeného konkurenta, soupeře,
ideologického nepřítele, vesele ztratil zábrany, a shodil masku –
ostatně ne poprvé. Nic překvapujícího. Ať chceme nebo ne, pravidla,
mantinely, žebříčky nastavuje vítěz, ten mocnější. Je otázkou, co ctí
cca 40 – 60 % české veřejnosti ( podpora, i tichá, současné koalice,
trhu, atd. ) jim vyhovuje status quo. A co s tím ? Toť otázka…

Odpovědět  Kolemjdoucí
Nu co s tím, to je na dlouhý rozbor. To víte určitě sám. Celkově
prostě zkolabovala výchova. Přišlo to, co naplánovali Dullesové.

Ohodnotit příspěvek :

     

Jací umělci, ti už dávno vymřeli. To co si dnes říká umělci, jsou
pouhý paraziti, včetně režisérů až na některé vyjímky jako Troška.

 Česká kinematografie mne přestala zajímat, neb reřiséři kterým
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záleželo na divácích už nejsou, v dnešní době vůbec nezáleží na
tom zda o film má divák zájem a také to tak vypadá.

Odpovědět  Skeletor
Byly časy, kdy se tihle dnešní “umělci” nazývali komedianty a
poslušně čekali na hranici obce, až jim starosta povolil vjezd se jejich
maringotkami na náměstí a živit se hraním. Kolik potěšili diváků –
tolik si vydělali. Dnes nám tihle drbani a smažky diktují, kolik jim má
daňový poplatník zaplatit na grantech a jiných dotacích ještě dřív,
než předvedou nějaké umění. Rádi se procházejí po červených
kobercích, pohrdají diváky ze svých limuzín za peníze ze státní kasy.
Vrcholem jejich umění bývá často angažovaná tvorba a projevy
uvědomělého postoje, jen aby si naklonili politiky na svou stranu.
Velmi ochotně a recipročně jim odvádějí služby, za které by se
normální člověk živící se prací styděl. Zapisují se do společnosti jako
parazité. Vždycky byli.

Naposledy upraveno$ s uživatelem$

Odpovědět  Pijack
Vždy mám před očimascénku J.Pivce a jeho slova na adresu
tzv.herců v onom slavném tv seriálu F.L.Věk adresovaná svému
synovi : je to verbež… A jakou že pravdu měl…

Ohodnotit příspěvek :

     

Fakt, že tzv.umjelci jsou verbež, špína a lůza je zřejmý mnoho
dekád. Autorka pročítám brzy, ovšem rétoriku má na úrovni libtardí
smečky – popravdě, je přece z “demokratické” líhně, té napravo, a
jak je od plyše zřejmé, vše, co se demokratům všeho druhu ( a že
jich je, treba nyní jsou lizu ti liberální, česky náckové ) znelíbí je
okamžitě onálepkováno jako “bolševické, komoušské”, atd., i když
jde jen a jen o veskrze morální selhání podpořené a iniciované právě
demokraty, jimi samými vybičovanou nenávistí, a z jejich lůna
vzešlého fašismu a nacismu. Krátká pamět autorky je signifikantní-je
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květen, a copak že bylo za svátky. A jakpak se chovali “umjelci” za
protektorátu,

 to bylo určitě vsechno úplně jinak, že. Dozajista nelezli “umjelkyně”
do postelí SS ákům, gestapákům, nechrápali s nima jako čubky,
herci dozajista nechlastali a nechodili na mejdla s oficíry wermachtu,
SS, gestapa, nenavštěvovali se navzájem, v Lucerně určitě nebyly
výslechové mistnosti SD, zatímco nedaleko ti samí mučili a stříleli
skutečné vlastence. A VŠICHNI BYLI PŘECE DEMOKRATÉ,
odkojení ECHT DEMOKRATICKOU 1.REPUBLIKOU. Tedy účelově
žvanící dámo, žádné neobolševické, ale veskrze DEMOKRATICKÉ

Ohodnotit příspěvek :

     

Potřeboval by narazit na tvrdou pěst dělnické třídy která by mu
připoměla minulost a ukázala pravidla morálky. Šimpanz je proti
němu inteligent.

Odpovědět  Gales
Bych neřek. I když je možný že bonobo si vyplesk tady, že ho
vyštouchali z rodný tlupy, aby zamezili šíření genu bl-bosti.

Ohodnotit příspěvek :

     

Kultura velmi silně upadla.Máme ještě umělce,ale je to spíše podivný
odpad,nahrazující umění.Bezduchý odpad,nezáživný,nezajímavý.
Byl jsem nedávno na návštěvě,kde koukali na tv novu,seriál
Ulici,podivil jsem se,že to ještě běží a moje hodnocení bylo-čučení
na nic-tohle mohou sledovat snad už jen unudění blábolisti a
drbny.Pusto,prázdno.

Odpovědět  All
A divíte se? Najeli na americký model nekonečné mýdlové opery s
přiblblými, stále se opakujícími

 zápletkami a bohužel jsou na to ještě pyšní. Občas jsem zkusila
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nějaký novodobý film a ty také za nic nestojí.
Herec nemusí být charakter, ale všichni reagují na to, co se od nich
požaduje. Když se od nich požadují sr.ačky, tak samozřejmě vyhoví,
zvlášť když jsou kromě prachů odměněni i publicitou.

 A Matásek teď publicitu má a vsadila bych se, že hodně jeho kolegů
mu ji závidí.

Ohodnotit příspěvek :

     

Když se umělci nějak někde angažují tak je to většinou průser.
Myslím , že je lepší když se věnují tomu , co jim jde a politiku a´t
nechají jiným.Takže ani Matásek nevybočuje z řady těch, kteří
poklonkují režimu ve kterém momentálně žijí.

Odpovědět  stan
Tipnul bych, že holky, které si cosi vybrali jako výdělečnou činnost,
musí pociťovat veliké satisfaction, že pokud jde o zboží, které je k
mání v oblasti umění a informací , tak je úplně tou poslední “láskou”,
s níž by se chtěli poměřovat. Havlův odkaz prorazil dno , o němž
sám neměl ponětí. Lež se odhodlala ke strilecce. To byly doby, když
mu na Slovensku na rypáku skončily rajčata nebo vejce. Dneska už
by to byla přímo bomba.

Naposledy upraveno$ s uživatelem$

Ohodnotit příspěvek :

     

Pokud se ve sboru ND vyskytuji taci nastal cas prejmenovat Narodni
divadlo na Divadlo ODS.

 V ODS je na to bozich hovadek dost. Narod dezolatu, od ktereho se
ostatne distancuji, je az na tyto vyjimky slusny.

Naposledy upraveno$ s uživatelem$

Odpovědět  Pravdomluvny
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Není jediný. Ono úplně stačí nelézt Glasspapiru do rekta. Už to je
dneska odvaha.

Odpovědět  Pravdomluvny
Landu bych si taky neidealizoval.Pamatuji se , že jezdil za vojáky do
Afhanistánu a celé to divadílko Američanů vlastně
podporoval.Dneska možná ví víc než tehdy, ale nejsem jeho
fanouškem, takže ho hodnotím realisticky a ne obdivně.

Odpovědět  stan
Já v mládí na základní škole taky nosil triko s amivlajkou….. joooo,
člověk musí dozrát.

 Ale za realistický pohled díky

Naposledy upraveno$ s uživatelem$

Odpovědět  Pravdomluvny
Byly doby, kdy to s USA nebylo ještě tak bidetozni jako dneska. V
bílé zemljance seděli i relativní intosi. Např. Kačer, Divoký Bill Lynch,
Sufražetka Samonosná apod. Také jsem nosil viktorku a nevěděl, že
tam rock and roll označili za ruskou subverzi.

Odpovědět  Peter 008
To je všechno na kulové. Mně osobně zajímají jejich konkrétní kroky.
V bigbítu mě také nerajcují jednotlivé styly. Nějaký speed metal a
český bubble gum mám dokonce úplně u rekta.

Autor

Odpovědět  Spam orinoko
To je ta chyba. Mne nezajímají ani tak jejich výroky, ale činy!!

 Slova mám u rekta já.

Odpovědět  Peter 008
Podle mě je to dost prozaické. Liberálové už z podstaty jsou silně
nenávistní lidé. Oni totiž nemají v oblibě zrovna demokracii jako
takovou, protože demokracie je pro všechny a je to řád, kde mají mít
všichni stejná práva na svobodu slova, volbu atd… Jenže to
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liberálům nejde pod vous. Oni propagují ideologii práva vnutit
celému světu hodnoty, které považují za správné, aniž by chápali, že
správná hodnota je nesmysl, protože každý jedinec i národ má své
tradice hodnoty. Liberálové otevřeně bojují proti právu zastávat jiný
názor – TO JE ONEN PRINCIP. A kdo nesdílí snílkovské liberální
hodnoty, ten je špatný člověk. To je přece blíže k fašizmu než k
demokracii. Ale jelikož chtějí vypadat před světem jako ti lepší,
spojují svou ideologii s demokracií. Tedy pojem “liberální
demokracie” je oxymóron, protože opravdovou demokracii (s právem
na svobodu projevu, referendum atd…) nelze s diktátem dobra
spojit. To prostě nejde. A ONI to vědí. Proto jsou zlí a nepřátelští a
šíří nenávist. Oni totiž naráží na odpor těch, kteří vědí, co ve
skutečnosti pojem “demokracie” znamená.

Odpovědět  Pijack
Ono něco podobného bylo za covidu,diktát dobra pro všechny
opíchance byl alfou a omegou pro jejich chování a tak byl každej,kdo
měl zdravý úsudek a selský rozum,pro ně přinejmenším podivnej a
při tom by ho nejraději zastřelili.Podobnost s panem Ficem je čistě
náhodná?????

Odpovědět  Peter 008
Pokud někdo hovoří o této liberální bandě jako o marxistické levici a
nevidí k jakému hodnotovému systému ti představitelé liberálů
inklinovali a inklinují, no tak potěš koště. Vždyť ten liberalismus je
slepé střevo kapitalismu. Ale hodit se na Marxe a komunisty dá vše.
Nakonec všechny ty kapitalistické ikony nazvou marxisty. No, pěkně
těm lidem ty mozečky masírují a jak je vidět, tak se daří. Svatá
prostoto.

 
 


